



WITHWINGS  
ANDROOTS

*Für Deutsch, siehe nächste Seite*

**Event | 06.12.2024, 17:30-21:00 | bUm, Berlin-Kreuzberg**

## **Belonging and Empowerment: Migrant Fights for equal rights from Berlin to Europe**

What does (not) belonging mean from Berlin to Europe? What common struggles are needed for a Europe in which the right to have rights belongs to everyone? In the evening event, we will listen to stories of belonging, empowerment and migrant struggles for equal rights and discuss how we can unite struggles from Berlin to Europe across borders and between actors to create real change and overcome systemic exclusions.

### **Program**

17:30 hrs **Arrival**

18.00 hrs **Welcome and introduction**

18.15 hrs **Screening short film “Das Recht Rechte zu haben”** (Ger/Eng with subtitles)  
*by With Wings and Roots e.V. and RomaniPhen e.V.*

18.45 hrs **Story circles**

19.15 hrs **Panel discussion: Migrant struggles for belonging, equal rights and political participation from Berlin to Europe**

*Jennifer Kamau, International Women\* Space (tbc)*

*Jasemin Seven, Young Islam Conference, Schwarzkopf Foundation Young Europe*

*Koray Yilmaz-Gunay, Migrationsrat Berlin e.V.*

20.30 hrs **Finish with drinks and soup**

The event will be held in English with translation into German as required.



WITH WINGS  
AND ROOTS

**Veranstaltung | 06.12.2024, 17.30-21.00 Uhr | bUm, Berlin-Kreuzberg**

## **Zugehörigkeit und Empowerment: Migrantische Kämpfe für gleiche Rechte von Berlin bis Europa**

Was bedeutet (keine) Zugehörigkeit von Berlin bis Europa? Welche gemeinsamen Kämpfe braucht es für ein Europa, in dem das Recht auf Rechte allen gehört? In der Veranstaltung hören wir Geschichten von Zugehörigkeit, Empowerment und migrantischen Kämpfen für politische Teilhabe und diskutieren, wie wir Kämpfe über Grenzen hinweg und zwischen Akteuren vereinen können, um wirkliche Veränderungen zu schaffen und systemische Ausschlüsse zu überwinden.

### **Programm**

17.30 Uhr **Ankommen**

18.00 Uhr **Begrüßung und Einführung**

18.15 Uhr **Vorführung Kurzfilm "Das Recht Rechte zu haben"** (dt./engl. mit UT)  
*von With Wings and Roots e.V. und RomaniPhen e.V.*

18.45 Uhr **Geschichtenreise**

19.15 Uhr **Podiumsgespräch: Migrantische Kämpfe um Zugehörigkeit, gleiche Rechte und politische Teilhabe von Berlin bis Europa**

*Jennifer Kamau, International Women\* Space (tbc)*

*Jasemin Seven, Junge Islam Konferenz, Schwarzkopf-Stiftung Junges Europa*

*Koray Yilmaz-Gunay, Migrationsrat Berlin e.V.*

20.30 Uhr **Ausklang bei Suppe und Getränken**

Die Veranstaltung findet auf Englisch mit Übersetzung ins Deutsche nach Bedarf statt.